
Järlåsa vägförening Protokoll extra årsmöte 2015

Plats: Järlåsa IF:s klubblokal
Tid: 2015-05-21 kl 18:30
Närvarande styrelseledamöter: Lille-Mor Jansson, Theodora Fredriksson
Övriga närvarande: se separat närvarolista

Mötet öppnades av Theodora Fredriksson med ett meddelande om att ordförande Conny Söder 
strax före årsmötets början genom ombud lämnat in ett tillkännagivande att han avgår 
som ordförande med omedelbar verkan. Beslutades att frågan tas upp under övriga frågor.

§1. Anders Werner valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för mötet

§2. Till justeringsmän valdes Niclas Dahl och Mats Liljedahl

§3. Aktuell ekonomisk redogörelse.  

Uppsala kommun har ännu ej betalat ut önskat bidrag för 2014 på 490.361 kronor. 
Intervjuer med boende och andra entreprenörer har visat att man inte kan finna några 
belägg för att Lucidor byggnadsentreprenad utfört några arbeten åt vägföreningen 2014 
trots fakturor på 153.832 kronor för bl a vinterväghållning och kant- och gräsklippning. Där
finns också fakturor för snöröjning av gångvägar som ej gjorts. Eftersom det finns vissa 
samband mellan Lucidor byggentreprenad och MLP byggentreprenad, som gjort 
dikesgrävningar på Sjöstavägen hösten 2014 och våren 2015, vill Uppsala kommun avvakta
med ersättning tills arbetena är avslutade och slutfakturerat.  Principen är att kommunen 
kommer att betala för arbeten som faktiskt är utförda. Fakturor till föreningsmedlemmar 
på medlemsavgiften för 2015 är på väg ut nu och detta tillsammans med kommunens 
löften om ersättningar för 2014 gör att det inte är några omedelbara problem i kassan.

Diskuterades också attestordningen i Järlåsa vägförening. Fram till och med april 2015 har 
ordföranden själv både beställt, attesterat och gjort utbetalningar. Nytt från 23 april 2015 
är att föreningen har en kassör, Lille-Mor Jansson, och att alla andra i styrelsen fått 
tittarbehörighet på kontot för att garantera insyn framöver.   

§4. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2014 diskuterades mot bakgrund av troliga luftfakturor,  
Uppsala kommuns bidrag till föreningen samt attestordningen. En medlem begärde sluten 
omröstning och den genomfördes enligt huvudvalsmetoden, dvs en röst per medlem 
(=fastighet), för varje enskild styrelsemedlem. Resultat

- Conny Söder beviljas ej ansvarsfrihet
- Lille-Mor Jansson beviljas ansvarsfrihet
- Ronny Hedin beviljas ansvarsfrihet
- Theodora Fredriksson beviljas ansvarsfrihet   



 
§5.  Övriga frågor

* Ordförandeskapet. Eftersom man inte kunnat förbereda val av ny ordförande föreslogs att 
kvarvarande styrelsemedlemmar sköter föreningens ärenden året ut och fördelar arbetet 
mellan sig. Valberedningen jobbar med att hitta ny ordförandekandidat till årsmötet 2016.

* Dikningsarbetet av Sjöstavägen, Lilla Sjöstavägen. Theodora redogjorde för innehållet i 
offerten, resultat av besiktningar och problem med fakturor från MLP för ej utförda 
arbeten. Enligt offerten betalades 187.500 kronor ut vid arbetets start och resterande 
343.750 skulle betalas vid slutfört och godkänt arbete. Eftersom MLP ej slutfört vissa 
arbeten enligt senaste besiktningsprotokollet kommer vägföreningen att ta in uppgifter 
om kostnader för färdigställande och dra av detta från totalsumman på entreprenaden.  
100.000 kronor betalades av vägföreningen 1 april 2015 trots underkänd besiktning. MLP:s
vd Magnus Liljefors var tidigare vd för Lucidor byggentreprenad som gick i konkurs i 
november 2014.

* Önskemål om asfaltering av Bredsjövägen på sträckan mellan Gripensvärdsväg och 
Rosenbackavägen. Kan läggas till i listan på önskade åtgärder.

  
§17. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Theodora Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Niclas Dahl Mats Liljedahl


